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SISENA ACTA DEL CONSELL D’ADOLESCENTS DE SITGES 

CURS 2020 – 2021 
 
 
 

Degut a la situació actual de pandèmia amb el virus Covid-19 fem la reunió de manera 

telemàtica utilitzant la plataforma zoom. 

La reunió comença a les 17h del 20 d’abril del 2021. Es reuneix en sessió extraordinària 

el 1r CONSELL D’ADOLESCENTS DE SITGES, a la qual concorren els següents consellers 

i conselleres: 

M.R.G, E.T.T, N.P.B, D.G.R, E.M.E. 

 
 

Per part de l’Ajuntament hi compareixen el regidor serveis urbans, mobilitat i esports. Jaume 

Monasterio Miró, la cap del departament de Educació i Joventut Mercè Muntaner Peris, la 

coordinadora Mercè Rosselló Sastre en substitució de la Carolina Martínez García i també 

coordinadora Rocío Martín Garcia. 

 
 

Excusen la seva absència: l’I.A.A, N.R.G, J.S.B, D.O.G. 

 
Comencem la sessió a les 17h per parlar de què exposarem al regidor. 

 
 

Tenim fet un Power Point per poder exposar al regidor i la Mercè va fer un llistat dels 

punts a exposar, vàrem dividir els punts i va quedar així: 

 
- Persona que presenta al consell (Erika) 

- Persona que exposa com van recollir la informació i el recull de propostes 

(Nora.P) 

- Persona que explica la proposta guanyadora (Dylan) 

- Exemples de punts de càrrega ( Enric) 

- Preguntes al regidor (TOTS) 
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Els consellers i conselleres estan molt nerviosos i proposen fer un assaig abans de 

començar 

 
A les 18h es connecten la cap de departament de Joventut Mercè Muntané i el regidor de 

serveis urbans, mobilitat i esports Jaume Monasterio Miró. 

 
La coordinadora Mercè Rosselló dóna la benvinguda al regidor. 

 
 

En Jaume Monasterio veu que els consellers estan nerviosos i els hi explica que ell ve del 

món de l'associacionisme i que no cal que el diguin senyor regidor que el poden cridar pel 

seu nom. 

 
Comencem amb l'Erika presentant el consell, explica que són un grup d'adolescents de 1r 

i 3r de l'ESO dels instituts de Sitges Vinyet, Benaprès i Escola Pia i que es reuneixen perquè 

volen que s'escolti la veu dels adolescents i que es tinguin en compte les seves necessitats. 

 
La Mercè projecta el PowerPoint perquè tots ho veiem i la Nora explica que els 

representants de cada institut va anar al seu institut classe per classe exposant que és el 

consell d'adolescents i recollint idees de projectes i idees de millora, una vegada ho van 

tenir tots i van fer els reculls, es van separar els projectes de les idees de millora i els 

projectes es van sotmetre a votació de l'alumnat dels instituts, alguns van votar 

per google forms i uns altres van agafar els vots a mà. 

 
 

Exposa que tal com es veu al gràfic que exposa la Mercè, el projecte més votat va ser 

Punts de càrrega per a mòbils i patinets elèctrics. 

 
Continua en Dylan explicant de què tracta el projecte i que és necessari perquè és molt 

habitual quedar-se sense bateria quan t'has de moure d'una punta a una altra del poble i 

que els mòbils els hi passa el mateix, com els usem molt potser has de fer una trucada 

important i no tens bateria. 
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Una vegada explicat el projecte i el perquè considerem que s’ha de dur a terme, la Mar 

ens explica els llocs estratègics on volem posar els punts de càrrega que serien: 

 
- Institut Vinyet 

- Parc de Can Robert 

- Espai Jove 

- Pavelló de Pins Vens 

- Plaça Catalunya 

- Estació 

- Carrer la Devesa (Carrefour) 

- Nucli Antic (La guineu) 

- Plaça de la Fragata 

- Monument Dr Benaprès 

 

Una vegada exposat el regidor Jaume Monasterio exposa que des del seu departament ja 

estan fent un projecte similar al nostre que la idea principal seria fer com una mena de 

bicing com el de Barcelona, però amb patinets elèctrics, llavors haurien d’haver-hi pàrquing 

amb carregadors per aquests patinets, però que escoltant la nostra idea podríem ampliar 

el projecte i fer el Bicing i carregadors individuals. 

També exposa que els punts que han pensat els tècnics per posar aquest Bicing o els 

punts de càrrega són pràcticament els mateixos que han pensat els consellers. 

 
El regidor fa una mostra d’un banc amb energia solar i ports USB per posar carregadors 

mòbils, ja que la seva idea també és fer amb energia solar, exposa que també estaria bé 

posar-ho a les parades de bus. 

 
Es parla dels altres projectes i el regidor vol puntuar que hi ha propostes que ja estan 

engegades com per exemple: 

 
- Pista de futbol pública, ja que estan fent un Cruift Court 

- Estan dissenyant un Skate Park més gran 
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El regidor comenta que si veuen necessitats d'arranjar alguna cosa de la vila i volen 

millorar alguna cosa que existeix una aplicació que es diu Línia Verda en la qual els 

ciutadans i ciutadanes de Sitges poden exposar queixes sobre el mobiliari de la 

 vila in situ i aquestes queixes arriben al departament corresponent com una incidència.   

L'Erika exposa que el seu pare té l'aplicació 

La Nora pregunta al regidor si creu que el projecte del consell és viable ja havent-hi un 

projecte similar i el regidor explica que és molt viable, ja que segurament hi hagi coses 

que als tècnics se'ls hi escapi llavors el que faran serà ajuntar els projectes per tenir un 

mes complert i real de les necessitats del poble. 

 
En Dylan exposa que estaria bé que comuniquessin o a la Rocío o a la Mercè la data de 

quan començaran a fer el projecte i així doncs aquestes els hi comunicarà als consellers i 

conselleres. 

 
El regidor comenta que ens avisaran de cada moviment i que a més se'ls tindrà en 

compte en les reunions i que escollim un representant per acudir a aquestes. 

 
Dit tot això fem agraïments i ens acomiadem a les 19:30 h. 

 
 

 
Rocío Martín García Mercè Rosselló Sastre 

Coordinadora d’Adolescents Coordinadora d’adolescents 


